
 

 

 

ПРОТОКОЛ №11 

 На 27 юни 2024г (четвъртък) от 14 00 часа в Ритуалната зала на 

Община Дряново се проведе заседание на Общински съвет – Дряново, свикано 

от Председателя на Общинския съвет на основание чл.23 ал.4 т.1 и чл.25 т.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация (Покана с 

изх.№08-00-18/20.06.2024). 

Присъстваха:  

1. Тодор Георгиев Василев - председател на Общински съвет – Дряново 

Общинските съветници: 

2. Александър Кръстинов Македонски 

3. Антоанета Александрова Ставрева 

4. Владимир Петков Ванев 

5. Иван Ненов Марев 

6. Любомир Цветанов Йорданов 

7. Михаил Константинов Ганчев 

8. Надежда Емилова Киселкова-Юмерова 

9. Николай Иванов Минчев 

10. Пламен Николаев Обрешков 

11. Преслава Димитрова Йонкова 

12. Светослав Димитров Минчев 

13. Тихомир Димитров Трифонов 

Няма отсъстващи общински съветници от заседанието. 

Присъстваха още: 

 Трифон Панчев - кмет на Община Дряново 

 Цветан Йорданов – секретар на Община Дряново 

 Служители на ОбА-Дряново, докладчици по материалите от дневния ред 

 Адв. Евгени Попов – юридически консултант на ОбС-Дряново 

 Граждани 

Тодор Георгиев – Една минута след 14 часа днес, на 27-ми юни, четвъртък, 

добър ден уважаеми г-н Панчев, секретар на Община Дряново, уважаеми 

общински съветници, уважаеми адв. Евгени Попов! Виждам, че целият формат, 

в пълен състав сме и много се радвам да ви видя всички и да ви поздравя! 

Добър ден на всички колеги от Общинска администрация! Виждам, че има гости 

и граждани, които са сред нас. 

Откривам 11-тот редовно заседание на Общински съвет – Дряново днес, на 27 

юни, четвъртък, в Ритуална зала на Община Дряново, на основание чл.23 ал.4 

т.1 и чл.25 т.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, и обявявам редовното заседание за открито. Пред вас, колеги, 

е дневния ред, който е раздаден, в 15 точки. Има още едно допълнение, което 

е на базата на покана за свикване на Общо събрание на ВиК, което получихме 

в Общински съвет – Дряново. За тази цел, съгласувано с адв. Евгени Попов и г-

н Панчев, сме изготвили предложение за решение, във връзка с ВиК. Моето 

предложение е за включване в дневния ред. Имате ли други изказвания по 

дневния ред и питания и предложения по-точно, уважаеми колеги? Петнайсет 

точки и едно ново предложение, което за Общо събрание на ВиК-Габрово, 

насрочено за 8 май 2024г, тук сигурно има някаква грешка, но ние по тези 

шест точки, които трябва да гласуваме… 

Радослава Вълкова – Не са 6 точки! Това е решение – старо. /Решение №143 

от 30.04.2024г, приложено към писмо с вх.№27-00-64-1 от 27.06.2024г с 

предложен проект за решение във връзка с покана с вх.№27-00-64 от 
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26.06.2024г за свикване на Общо събрание на съдружниците във „ВиК“ ООД - 

Габрово/ 

Тодор Георгиев – Имате и други предложения и допълнения по дневния ред? 

Не виждам и не чувам такива. За включване в дневния ред точката за ВиК. 

Моля които са съгласни, моля да гласуват: ЗА – тринадесет. Против – няма. 

Въздържали се – няма. Благодаря! 

И анблок, целият дневен ред, като тази точка за ВиК става т.16. Които са 

съгласни, моля да гласуват, в режим на гласуване, колеги, благодаря ви! 

/Резултат от гласуването: ЗА – тринадесет. Против – няма. Въздържали се – 

няма./ Приема се предложението, точките станаха вече 16. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие следния 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Изказвания, питания, становища и предложения на общински съветници и 

граждани. 

2. Съгласие за подписване на споразумение за партньорство между Община 

Дряново и Сдружение „Платформа АГОРА - Активни Граждански Общностни за 

Развитие и Алтернатива“ (вх.№07-00-65/13.06.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „ОбАОбРС“. 

3. Завишаване на цените на входните такси за посещение в експозициите на 

Исторически музей – Дряново (вх.№39-00-12-1/06.06.2024г) /Промяна на чл.26 

ал.1 от Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „ОКБИД“. 

4. Приемане на изменение и допълнение към Наредба за изграждане и 

опазване на зелената система на територията на община Дряново (вх.№07-00-

66/13.06.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“. 

5. Регионална програма за управление на отпадъците за регион Севлиево за 

период 2021 - 2028 г. за общините Севлиево, Дряново и Сухиндол (вх.№07-00-

64/12.06.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”; ПК „ОбАОбРС“. 

6. Актуализация на бюджета на Община Дряново за 2024г (вх.№07-00-

69/18.06.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“. 

7. Утвърждаване на цени за продажба на стояща дървесина (вх.№07-00-

68/18.06.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”; ПК „ОбАОбРС“. 

8. Даване на съгласие за извършване на продажба на имоти - частна 

общинска собственост - в пакет, представляващи: Сграда с идентификатор 

23947.501.9781.4 по КК на гр. Дряново с площ 163 кв.м и Сграда с 

идентификатор 23947.501.9781.3 по КК на гр. Дряново с площ 81 кв.м, 

разположени в Поземлен имот с идентификатор 23947.501.9781 по 

кадастралната карта /КК/ на град Дряново, за който е отреден УПИ II за 
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обществено обслужване и търговия от кв.66 по РП на града (вх.№22-00-461-

1/18.06.2024г и вх.№22-00-461-2/27.06.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“. 

9. Даване на съгласие за извършване на продажба на имоти - частна 

общинска собственост – в пакет, представляващи: Поземлен имот с 

идентификатор 23947.501.991 с площ 306 кв.м, Поземлен имот с 

идентификатор 23947.501.992 с площ 462 кв.м и Поземлен имот с 

идентификатор 23947.501.993 с площ 412 кв.м по КК на гр. Дряново, попадащи 

в УПИ VIII – „комплексно жилищно строителство и търговия“ от кв.97 по 

регулационния план на гр. Дряново (вх.№22-00-458-1/18.06.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“. 

10. Промяна на вида на собственост на имот публична общинска собственост: 

УПИ V от кв.1 по плана на с. Соколово, общ. Дряново, заедно с построената в 

него Масивна сграда /Кметство, Детска градина и сладкарница/ (вх.№07-00-

70/18.06.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”. 

11. Определяне на начална пазарна цена за продажба на Поземлен имот с 

идентификатор 23947.501.2084 по КК на гр. Дряново, за който е отреден УПИ 

IX -„за гаражи“ от кв.18 по регулационния план на гр. Дряново с площ 326 м2 

(вх.№22-00-572-1/14.06.2024г) /Във връзка с Решение №924 от 26.09.2023г на 

ОбС-Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”. 

12. Предварително съгласие по реда на чл.29 ал.1 от Закона за опазване на 

земеделските земи (ЗОЗЗ) (вх.№3-04-15-1/17.06.2024г) /Във вр. със Заявление 

на „С ТЕХНОЛОДЖИС 21“ ООД, собственик на ПИ 14859.62.128 по КККР на с. 

Геша/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”. 

13. Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на трасе на подземна 

телекомуникационна мрежа (вх.№3-23-6/17.06.2024г) /Във вр. със Заявление 

от „А1 България“ ЕАД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”. 

14. Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за кв.64 по 

регулационния план на гр. Дряново, общ. Дряново (вх.№3-04-6-1/12.06.2024г) 

/Във вр. със започната процедура от Община Дряново за изграждане на нови 

паркинги/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”. 

15. Покана за провеждане на извънредно неприсъствено заседание на Общото 

събрание на Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализация“ ООД, гр. Габрово, насрочено за 12 юли 2024г 

(вх.№06-00-105-1/18.06.2024г и вх.№06-00-105-3/24.06.2024г) /Покана от 

Председателя на Асоциацията с изх.№АВК-01-221 от 18.06.2024г/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ФИПКОП”. 
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16. Покана за свикване на Общо събрание на съдружниците на „ВиК“ ООД 

Габрово, насрочено за 11 юли 2024г (вх.№27-00-64/26.06.2024г и вх.№27-00-

64-1/27.06.2024г) /Покана на Управителя на Дружеството с изх.№РД02-

2603/24.06.2024г/ 

Докл.: Тодор Георгиев – председател на Общински съвет – Дряново. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

Изказвания, питания, становища и предложения на общински 

съветници и граждани. 

Тодор Георгиев – Заповядайте колеги! Ако някой желае думата, моля да 

заповяда. Г-жа Юмерова. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Уважаеми колеги от Общинска 

администрация, първо искам да ви поздравя във връзка с изминалия уикенд и 

мероприятията, които се проведоха! В тази връзка е и моят въпрос. 

Тодор Георгиев – Г-жо Юмерова, извинявайте! Кои от всичките мероприятия? 

Надежда Киселкова-Юмерова – Целият уикенд беше изпълнен с богата 

програма, за което поздравявам организаторите и Община Дряново! Но 

въпросът ми е следният. Дали е била проведена среща с местни търговци, тъй 

като наблюдението ми е че бяха странични такива. Защото смятам, че трябва 

да подкрепяме местния бизнес предвид фактът колко е трудно да се оцелява за 

малкия и средния бизнес, особено в малките населени места. Ако не е 

проведена – защо? Благодаря ви! 

Трифон Панчев – Аз мога директно да отговоря. С всички местни 

производители, които са имали желание да участват - са получили право 

безвъзмездно. ……… А всички външни участници, таксите са събрани от 

организатора – хората, които направиха бира, скара и т.н. Т.е. те плащат 

участието на изпълнителите и всичките мероприятия, които се извършват, за 

което получават търговска площ, за която получават средства от външните 

фирми. Местните фирми, доколкото знам, трябва да са пуснати без да им се 

взимат пари. Знам, че е имало хора, които продават био мед и продукти и т.н., 

които са участвали, местни. За други не знам и не мога да кажа. Но със 

сигурност е направен опит да бъдат поканени такива хора. Ако някой по 

някаква причина не е бил потърсен или не е изявил желание, е редно в крайна 

сметка и той да потърси Общината, както за всеки един събор, който 

организираме. Ние получаваме от януари месец заявленията за участие за 

събора октомври месец. Така че ако има някакъв…как да кажа, някакво 

недоразумение - бих казал, че то не е от страна на Общината, защото ние сме 

положили абсолютно всички усилия това нещо да се случва не само сега, но и 

на всички други събития организирани от Общината. Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – Благодаря! Други въпроси, колеги? Ако ми позволите, г-жо 

Ставрева, ………. на Читалището, адмирации и поздравление! Извинявам се, че 

закъснях и се включих, така, във веселата част, но браво за това, което 

направи Читалището в Дряново! 

В реда на тези мисли – към г-н Пламен Обрешков и конкретно към Общината,  

г-н Панчев и целият екип, които се включиха в 8-мото издание на 

Международния детски футболен турнир въобще така, с много ………… 

Благодаря на всички колеги и приятели, които се включиха в тези куп 

мероприятия през изминалата седмица! И бързам да обявя, което предполагам 

че сте го видели в пощите си, от 1-ви до 10-ти Лудогорец II, резолирано от 

ръководството на ПФК „Лудогорец“, ще бъде на подготовка в нашия роден град 

Дряново. Те ще лагеруват тук с три контроли, които ще бъдат на 3-ти, 6-ти и 9-



Протокол №11 на Общински съвет – Дряново от 27.06.2024г. 

Стр. 5 от 38 

 

 

 

 

 

ти срещу „Янтра“ – Габрово, „Локомотив“ – Горна Оряховица и „Етър“ – Велико 

Търново. Така че отново се очакват доста хора, пребиваване. Единственото, 

което, аз съм сигурен, че г-н Панчев вече го е направил - да се пусне писмо… 

Трифон Панчев – Г-н Георгиев, дайте да караме по дневния ред, защото и аз 

мога да обявя програмата на Европейското първенство. Моля Ви се, дайте да 

ценим времето! Ако има нещо свързано с работата на Общинска 

администрация, призовавам и гражданите, и колегите да задават въпроси, но 

да не губим излишно време. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Само да добавя, че да пуснем писмото 

……………, за да нямаме глоби, контроли и негативи. Благодаря за изказването, 

за това че ми дадохте думата! 

Други въпроси, имате ли? Колеги? По точка 1-ва. /няма/ Благодаря ви! 

Преминаваме към точка 2-ра. 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

Съгласие за подписване на споразумение за партньорство между 

Община Дряново и Сдружение „Платформа АГОРА - Активни 

Граждански Общностни за Развитие и Алтернатива“ (вх.№07-00-

65/13.06.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Тодор Георгиев – Само да докладвам, че към тази точка от дневния ред има 

допълнение, което е за поискана допълнителна информация по тази точка, ако 

не се лъжа – мисля че беше от г-жа Йонкова? 

Трифон Панчев – Не. От Юмерова. 

Тодор Георгиев – А, от Юмерова, извинявайте! И е представена, до всички 

колеги свеждам за информация, ако до някой не е стигнала тази информация. 

Вносител е Трифон Панчев. Заповядайте г-н Панчев. /Допълнителна 

информация внесена на 25.06.2024г, с писмо с вх.№07-00-65, от Кмета на 

Община Дряново – справка за финансираните проекти от „Фонд за подкрепа на 

местни инициативи – Дряново“ през 2023г./ 

Трифон Панчев – Благодаря Ви, г-н Георгиев! Както и през миналата година, 

тази година отново подписваме споразумение със Сдружение „Платформа 

АГОРА“. Вече сте наясно как работи Фондът, към който кандидатстват различни 

културни институции. По-голямата част от средствата, които се предоставят са 

от Общината, а една трета са средства, които се предоставят от Сдружението. 

Приложили сме изминали проекти, които сме финансирали по тази платформа и 

в случай, че одобрите така направеното споразумение, предполагам че скоро 

ще има отворен прием и за тази година. При въпроси и питания съм насреща. 

Благодаря! 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии, към които беше 

адресирана тази точка – ФИПКОП и „Общинска администрация“. Моля г-н 

Александър Македонски да докладва от името на двете постоянните комисии. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, имате ли въпроси по 2-ра точка? Г-

жо Ставрева. 
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Антоанета Ставрева – Аз искам да изкажа удовлетворение от това, което се 

случва като партньорски взаимоотношения между Общината и Платформа 

„Агора“, защото по този начин ние, разбирайте неправителствения сектор, 

съумяваме да си направим куп полезни неща. Благодарение на подобни 

финансирания и благодарение на проекти успяваме да защитим някои свои 

идеи. Така че смятам, че трябва да бъде подкрепена тази точка от дневния ред 

от всички нас, защото то се отнася както за читалищата в общината, така и за 

Историческия музей, така за футболните клубове и за всички нас, колеги има 

много. Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – Благодарим за изказването! Благодаря Ви за 

изключителната …………, г-жо Ставрева! Благодаря Ви! Други? Не виждам 

такива. Преминаваме в режим на гласуване. За протокола – обикновено 

мнозинство. Които са съгласни с така направеното предложение по тази точка, 

моля да гласуват: ЗА – тринадесет. Против – няма. Въздържали се – няма. 

Приема се предложението. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №167 

На основание чл.21 ал.2, във връзка с чл.21 ал.1 т.23, чл.59 ал.1 и чл.61 

ал.1 и ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

Общински съвет – Дряново: 

1. Дава съгласие за сключване на Партньорско споразумение между 

Община Дряново и Сдружение „Платформа АГОРА - Активни Граждански 

Общностни за Развитие и Алтернатива“ във връзка с реализирането на проект 

„Общински фондове за местни инициативи“ (2024 - 2026). 

2. Възлага на Кмета на Община Дряново да извърши всички фактически 

и правни действия за изпълнение на решението и сключване на споразумение. 

3. Настоящото решение, на основание чл.120 ал.2, изр. първо, предл. 

второ от Правилник за организацията и дейността на Общински съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с Общинска администрация - Дряново, да се 

разгласят на населението на общината чрез публикуването му на интернет 

страницата на Община Дряново. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

Завишаване на цените на входните такси за посещение в експозициите 

на Исторически музей – Дряново (вх.№39-00-12-1/06.06.2024г) 

/Промяна на чл.26 ал.1 от Наредбата за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията 

на Община Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

В залата присъстват директора на ИМ-Дряново Иван Христов и счетоводителя 

Валентина Костова. 

Трифон Панчев – Получено е писмо от Директора на Исторически музей – 

Дряново, в което - след направен анализ, е направено обосновано 

предложение за коригиране на входните такси на експозициите към 

Историческия музей. Г-н Христов е тука, така че ако искате направо ще му дам 

думата на него да каже няколко думи и вече, ако имате въпроси и питания - ще 

сме насреща. Заповядайте, г-н Христов! Благодаря! 
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Иван Христов, директор на Исторически музей, гр. Дряново – Уважаеми г-н 

Георгиев, уважаеми г-н Панчев, уважаеми общински съветници! Ние го 

коментирахме на комисии, мисля че с почти всички – актуализираме си цените 

спрямо ………… в страната, направили сме проучване, видели сме какви са 

таксите. В  момента таксите са 2 лв за учащи, 3 лв за пенсионери и 4 лв за 

възрастни и работещи. Предлагаме да се увеличи с около левче всяка от 

таксите. Надавам се, че нямате нищо против. Предлагаме и един обходен 

билет, който целта му е да реализира всички експозиции на музея. Ако имате 

въпроси, ще ви отговоря. 

Тодор Георгиев – Благодаря ви! Колеги, първо становищата на постоянните 

комисии към които беше насочен материала. Да докладва г-н Александър 

Македонски от името на двете комисии – „Образование, култура, библиотечна и 

информационна дейност“ и ФИПКОП. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни 

комисии приеха предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „ОКБИД“ 

приема направеното предложение.. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, имате ли въпроси в 3-та точка към г-

н Христов и Кмета? Не виждам такива и не чувам. Благодаря Ви, г-н Христов! 

Преминаваме в режим на гласуване. 

Радослава Вълкова – Само редакционно – в точка 3-та, нали, тъй като беше 

приет нов правилник на общински съвет, просто вече е на основание чл.120 от 

Правилника. Това е редакционно – в момента пише 109, а е 120 в новият 

правилник. Аз в решението ще го отбележа. 

Тодор Георгиев – Благодаря! В режим на гласуване по т.3-та - седем гласа, 

поименно.  

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №168 

На основание чл.21 ал.2, предложение второ от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация във връзка чл.20 във връзка с чл.17 
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ал.1 т.1 от ЗМСМА, чл.76 ал.3 от Административнопроцесуалния кодекс и чл.9 

от Закон за местните данъци и такси, Общински съвет – Дряново 

РЕШИ: 

1. Приема допълнения и изменения на Наредба за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Дряново, съгласно приложения към настоящото предложение проект за 

изменение. 

2. Допълнението и изменението в Наредба за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Дряново влизат в сила в деня на публикуването им на официалната 

интернет страница на Община Дряново. 

3. Настоящото решение, на основание чл.120 ал.2, изр. първо, 

предложение второ от Правилник за организацията и дейността на Общински 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация - 

Дряново, да се разгласи на населението на общината чрез публикуването му на 

интернет страницата на Община Дряново. 

 

Приложение към Решение №168/27.06.2024г. 

На заинтересованите лица на основание чл.26 ал.4 ЗНА се предоставя 14-

дневен срок, считано от 06.06.2024г за възражения, предложения и становища 

по настоящия проект за изменение и допълнение на Наредба за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Дряново. 

     Заинтересованите лица могат да представят своите възражения, 

предложения и становища по проекта в деловодството на Община Дряново, 

както и да изпратят същите на официалния имейл на Община Дряново: 

dryanovo@dryanovo.bg 

Н А Р Е Д Б А за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Дряново 

БИЛО: 

РАЗДЕЛ V 

Използване на туристически атракции и входни такси, събирани от 

Исторически музей – гр. Дряново за разглеждане на музейни 

експозиции 

Чл.26 (1)  

За посещение на музейни експозиции: 

- за ученици - 2,00 лв. 

- за възрастни – 4,00 лв. 

- за пенсионери - 3,00 лв. 

- за беседа - 10,00 лв. 

- за деца до 7 години и хора с увреждания – безплатно. 

- за образователни програми – 2,00 лв на час за всеки обучаван. 
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СТАВА: 

РАЗДЕЛ V 

Използване на туристически атракции и входни такси, събирани от 

Исторически музей – гр. Дряново за разглеждане на музейни 

експозиции 

Чл.26 (1) 

За посещение на музейни експозиции: 

- за ученици - 3,00 лв (входна такса за един обект). 

- за възрастни – 5,00 лв (входна такса за един обект). 

- за пенсионери - 4,00 лв (входна такса за един обект). 

- за екскурзоводска беседа - 10,00 лв. 

- за деца до 7 години и хора с увреждания – безплатно. 

- за образователни програми – 4,00 лв на час за всеки обучаван. 

- месечна такса: 15,00 лв. 

Обходен билет за 4 експозиции на Исторически музей - Дряново: 

- Учащи: 9,00 лв. 

- Пенсионери: 12,00 лв. 

- Възрастни: 15,00 лв. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА 

Приемане на изменение и допълнение към Наредба за изграждане и 

опазване на зелената система на територията на община Дряново 

(вх.№07-00-66/13.06.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Във връзка със зачестилите сигнали от граждани във връзка 

с опасни, болни или изсъхнали дървета, към настоящата наредба имаме 

възможност единствено и само да даваме предписания на тези граждани за 

премахване на въпросните дървета, които са опасни. С промяната, която ще 

направим ще даваме възможност на Общината да предприема действия след 

като изтече срокът, в който собствениците имат право да предприемат 

действия. В случай, че това не се случи Общината ще има право да премахне 

подобни опасни дървета и други съответно дървесни видове за нейна сметка, 

като съответно сумите ще бъдат претендирани допълнително към 

собствениците. Това е. При въпроси и питания - съм насреща. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря, г-н Панчев! В реда на тези мисли – ФИПКОП, 

„Устройство на територията“ и „Общинска администрация“ – отново на г-н 

Александър Македонски се пада тази чест да докладва от името на всички 

постоянни комисии. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Всички постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси по тази точка? 
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Радослава Вълкова – И тука е редакцията в т.3 – чл.120 от Правилника, ал.2. 

Тодор Георгиев – Отново! Принципно е това нещо. Не чух? 

Съветници – Технически. 

адв. Евгени Попов – Не е грешка. Просто редакционно трябва да се поправи. 

Тодор Георгиев – Как да не е грешка, бе г-н Попов?! Излезе …………… 

адв. Евгени Попов – Техническа грешка. 

Тодор Георгиев – Добре. О‘кей! Благодаря! Виждам, че няма предложения и 

питания. Обикновено мнозинство. Моля които са съгласни с така направеното 

предложение, моля да гласуват: ЗА – тринадесет. Против – няма. Въздържали 

се – няма. Приема се предложението. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №169 

На основание чл.21 ал.2, предл. второ от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация във връзка чл.20 във връзка с чл.17 

ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.76 ал.3 от Административно-процесуалния кодекс, 

Общински съвет – Дряново: 

РЕШИ: 

1. Приема изменения и допълнения на Наредба за изграждане и 

опазване на зелената система на територията на община Дряново, съгласно 

приложения към настоящото предложение проект за изменение. 

2. Измененията и допълненията в Наредба за изграждане и опазване на 

зелената система на територията на община Дряново влизат в сила в деня на 

публикуването им на официалната интернет страница на Община Дряново. 

3. Настоящото решение, на основание чл.120 ал.2, изр. първо, предл. 

второ от Правилник за организацията и дейността на Общински съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с Общинска администрация - Дряново, да се 

разгласи на населението на общината чрез публикуването му на интернет 

страницата на Община Дряново. 

 

Приложение към Решение №169 от 27.06.2024г 

На заинтересованите лица, на основание чл.26 ал.4 ЗНА, се предоставя 14-

дневен срок, считано от 11.06.2024г за възражения, предложения и становища 

по настоящия проект за изменение на Наредбата за изграждане и опазване на 

зелената система на територията на община Дряново. 

 

Заинтересованите лица могат да представят своите възражения, 

предложения и становища по проекта в деловодството на Община 

Дряново, както и да изпратят същите на официалния имейл на Община 

Дряново: dryanovo@dryanovo.bg 

 
Проект за Допълнение и изменение на Наредба за изграждане и 

опазване на зелената система на територията на община Дряново 
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Приета с Решение №384/30.08.2021г  на Общински съвет – Дряново 

(Протокол №42) 

§ 1. Добавя нова алинея втора (2) към чл.31 от Наредба за 

изграждане и опазване на зелената система на територията на община 

Дряново със следния текст: 

„Чл.31 (2). При отказ на собственик на имот за доброволно премахване на 

опасни, болни и/или изсъхнали дървета, представляващи опасност за 

имуществото, здравето и живота на хората,  за опасното дърво да се издаде 

разрешително за премахване на Община Дряново или на трето заинтересовано 

лице. Разходите за премахване са сметка на собственика.“ 

§ 2. Останалите членове от Раздел II на глава V от Наредба за 

изграждане и опазване на зелената система на територията на община 

Дряново да се четат/променят съответно на 31а, 31б и 31в. 

 

ПО ТОЧКА ПЕТА 

Регионална програма за управление на отпадъците за регион Севлиево 

за период 2021 - 2028 г. за общините Севлиево, Дряново и Сухиндол 

(вх.№07-00-64/12.06.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Във връзка с постъпило предложение за регионална 

програма за управление на отпадъците за регион Севлиево, Дряново, Сухиндол 

за периода 21-ва - 28-ма година, правим предложение с приложение 

въпросната програма. Тя е за осем годишен период, като както и в предходния 

такъв се прави предложение за нова програма. При въпроси и питания  сме 

насреща с колегите. Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Панчев! Становищата на постоянните 

комисии „Устройство“, ФИПКОП и „Общинска администрация“. Инж. Светослав 

Минчев моля да докладва от името на постоянните комисии. 

Светослав Минчев – Благодаря! И трите постоянните комисии приеха 

направеното предложение с докладваното от Вносителя допълнение към 

Общинския план за действие на Община Дряново, част от Регионалната 

програма, а именно да бъдат добавени още две дейности: „16. Надграждане на 

система за сметосъбиране на община Дряново, с което да се осигури 

възможност за разделно събиране на цялото количество хранителни и 

градински биоотпадъци, които се събират чрез общинската система за 

събиране на битови отпадъци““ и „17. Надграждане на изградената на 

територията на община Дряново компостираща инсталация за третиране на 

цялото количество разделно събирани зелени и биоразградими отпадъци“. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ”, ПК „ФИПКОП” и ПК „ОбАОбРС“ приемат 

предложението с докладваното от вносителя допълнение към Общинския план 

за действие на Община Дряново – част от регионалната програма (от стр.87 в 

програмата), а именно да бъдат добавени още две дейности: „16. Надграждане 

на система за сметосъбиране на община Дряново, с което да се осигури 

възможност за разделно събиране на цялото количество хранителни и 

градински биоотпадъци, които се събират чрез общинската система за събиране 

на битови отпадъци“; „17. Надграждане на изградената на територията на 

община Дряново компостираща инсталация за третиране на цялото количество 

разделно събирани зелени и биоразградими отпадъци“.  
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Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, въпроси? Не виждам и не чувам 

такива. Преминаваме в режим на гласуване в 5-та точка, обикновено 

мнозинство. Които са съгласни с така направеното предложение, моля да 

гласуват: ЗА – тринадесет. /Против – няма. Въздържали се – няма./ Приема се 

предложението. Благодаря ви, колеги! 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №170 

На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл.52 ал.8 от Закона за управление на отпадъците, 

Общинският съвет - Дряново приема Регионална програма за управление на 

отпадъците - регион Севлиево за период 2021 - 2028 г за общините Севлиево, 

Дряново и Сухиндол, ведно с допълнението към Общинския план за действие 

на Община Дряново съгласно приложението. 

 

Приложение към Решение №170/27.06.2024г. 

 

ОБЩИНСКИ ПЛАН ЗА ДЕЙСТВИЕ НА 

ОБЩИНА ДРЯНОВО 

 

Във връзка с изискванията на Закона за управление на отпадъците, Наредбата 

за разделно събиране на биоотпадъци и третиране на биоразградимите 

отпадъци и обявената от Програма „Околна среда“ 2021 – 2027 год. процедура 

„Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане на 

общински/регионални системи за разделно събиране и рециклиране на 

биоразградими отпадъци“, предложение за допълнение към Общински план за 

действие на Община Дряново, стр.87-89 от Регионалната програма за 

управление на отпадъците за регион Севлиево за периода 2021 – 2028 година, 

със следните дейности/мерки: 

 

Дейност (Мярка) Вид на 

мярката 

Срок 

за 

изпъл

нение 

Съответствие 

с нормативни 

изисквания 

Източник 

на 

финансира

не 

Финансов 

ресурс 

(лева) 

Отговор

ен 

изпълни

тел 

…………………………       

16. Надграждане 

на системата за 

сметосъбиране на 

община Дряново, 

с което да се 

осигури 

възможност за 

разделно 

събиране на 

цялото 

количество 

хранителни и 

градински 

биоотпадъци, 

които се събират 

чрез общинската 

система за 

Техническа/ 

Експертна 

До 

2028 г 

ЗУО 

НАРЕДБА за 

разделно 

събиране на 

биоотпадъци 

и третиране 

на 

биоразградим

ите отпадъци 

Програма 

„Околна 

среда“ 

2021 – 

2027 г. 

Други 

националн

и или 

междунаро

дни 

източници 

750 000,00 Община 

Дряново 
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събиране на 

битови отпадъци. 

17. Надграждане 

на изградената на 

територията на 

община Дряново 

компостираща 

инсталация за 

третиране на 

цялото 

количество 

разделно 

събирани зелени 

и биоразградими 

отпадъци. 

Техническа/ 

Експертна 

До 

2028 г 

ЗУО 

НАРЕДБА за 

разделно 

събиране на 

биоотпадъци 

и третиране 

на 

биоразградим

ите отпадъци 

Програма 

„Околна 

среда“ 

2021 – 

2027 г. 

Други 

националн

и или 

междунаро

дни 

източници 

500 000,00 Община 

Дряново 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТА 

Актуализация на бюджета на Община Дряново за 2024г (вх.№07-00-

69/18.06.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Във връзка с доброто изпълнение на бюджета в приходната 

част и с оглед нуждата от допълнителни текущи ремонти, тъй като към момента 

сме пред изчерпване на средствата, правим предложение за увеличаване на 

графите, които са свързани с приходи от данък при придобиване на имущество, 

по дарения и възмезден начин със сумата от двеста и петдесет хиляди лева. В 

тази връзка правим предложението след това те да бъдат изразходвани в 

графата, която е за външни услуги – 100 000 лв и в графата, която е за 

жилищно строителство и други – 150 000 лв. При въпроси и питания съм 

насреща. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. Г-н Александър 

Македонски да докладва от името на всички постоянни комисии, моля. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Всички постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, въпроси? Отново не виждам такива. 

Имате въпрос ли? Заповядайте г-н Белев. 

Михаил Ганчев – Събраният данък е в размер 1 435 000 лв. Това е от…, не ми 

е ясно от какво е този данък събран? 

Трифон Панчев – Това е данък при придобиване на имущество по дарение и 

възмезден начин т.е. … 

Михаил Ганчев – От нотариуса таксата, която е, отчислението. 

Трифон Панчев – Таксите, които влизат при продажба на имоти, дарения на 

имоти и други такива. И съответно така нареченият данък дарение, който 

събираме, в него приходите са значими с оглед дейността на няколко 

фондации, които са регистрирани на територията на Общината. 

Михаил Ганчев – Като цифри можем ли ги чуем? 
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Трифон Панчев – Колко сме получили само от дарения? 

Михаил Ганчев – Да. 

Трифон Панчев – Само от дарения към момента сме получили някъде около 

милион и двеста – милион и триста хиляди лева. 

Тодор Георгиев – За тази година? 

Трифон Панчев – За тази година, да. 

Михаил Ганчев – Добре. Може би с помощта на Председателя? 

Трифон Панчев – С помощта на една голяма счетоводно-одиторска компания. 

Михаил Ганчев – Благодаря! 

Тодор Георгиев – След заседанието ще се доизкажа неофициално, мога и да 

го напиша в пространството как е дошло това нещо тук и преди колко години, 

защото те се забравят тия неща. Но мога да изляза официално да го кажа, ако 

се интересувате г-н Белев? Благодаря Ви за въпроса. 

Михаил Ганчев – Прави впечатление – цифрите не са малки, затова прави 

впечатление. Аз затова питам, не че нещо ми трябва ………… 

Тодор Георгиев – Това ……… преди няколко години, от тук виждам няколко 

колеги, други колеги. Г-жа Йонкова. 

Преслава Йонкова – Те тези цифри са за първите 6 месеца на 24-та година. 

Те не са за назад във времето. 

Тодор Георгиев – Това се случи в години, г-жо Йонкова! Още повече ме 

мотивирате да изляза с едно официално обръщение как се случва това и да 

разкажем на всички хора, няма проблеми! Благодаря! Въпроси, ако нямате, да 

преминем в режим на гласуване – 7 гласа, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 
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РЕШЕНИЕ №171 

1. На основание чл.21 ал.1 т. 6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.1 и ал.2 от Закона за 

публичните финанси, Общински съвет – Дряново извършва следните промени: 

1.1. Увеличава бюджета на Община Дряново за 2024г в приходната му 

част в §1304 „Данък при придобиване на имущество по дарения и възмезден 

начин“ със сумата 250 000 лв. 

1.2. Увеличава бюджета на Община Дряново в разходната му част в 

дейност 122 „Общинска администрация“, §1020 „Разходи за външни услуги“ със 

сумата 100 000 лв. 

1.3. Увеличава бюджета на Община Дряново в разходната му част в 

дейност 619 „Други дейности по жилищното строителство, благоустройството и 

регионалното развитие“, §1020 „Разходи за външни услуги“ със сумата 150 000 

лв. 

2. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на взетото решение. 

 

ПО ТОЧКА СЕДМА 

Утвърждаване на цени за продажба на стояща дървесина (вх.№07-00-

68/18.06.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Накратко ще се опитам да ви предам така общо - като 

информация, а пък по-подробно ще я представи г-н Димков. През настоящата 

календарна година и през миналата пролет се проведоха няколко търга за 

дървесина, на които съответно не се явиха кандидати. И с оглед актуалните 

цени на пазара, правим предложение за намаляване на цените. Това се прави с 

цел да може да се намери съответно лесовъд, който да се ангажира да бъдат 

добити тези количества, като тази цена съответно ще повлияе цените, които са 

и за физическите лица и за фирмите, които ще добиват дървесина, но нека г-н 

Димков да каже повече. И ако имате конкретни въпроси – ще ви отговорим. 

инж. Димитър Димков, инженер-лесовъд на Община Дряново – Уважаеми 

общински съветници, както обясних на комисиите, на тези които са 

присъствали от вас, цената която сме я намалили - основно на асортимента 

дърва за огрев, който продаваме, с двайсет процента, това се налага поради 

препълване с дървесина на големите заводи …………… като Кроношпан, ……………, 

Свилоза и други, които са основно потребители на дървесина, тази която е 

дърва за огрев. Мисля че е необходимо да направим това нещо, ако искаме да 

реализираме до края на годината все пак някакви приходи от дървесина да 

влязат в общинския бюджет. При допълнителни въпроси съм готов да 

отговарям. 

Тодор Георгиев –Благодаря! Други въпроси, ако имате, колеги? Но преди това 

становищата на постоянните комисии – „Устройство“, ФИПКОП и „Общинска 

администрация“. Инж. Светослав Минчев, моля да докладва. 

Светослав Минчев – И трите постоянни комисии приеха така направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ” приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение./ 
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Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, имате ли въпроси? Не виждам и не 

чувам такива. В 7-ма точка, за протокола – 7 гласа, поименно гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №172 

На основание чл.21 ал.2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.66 ал.2 т.3 и чл.71 ал.5 т.3 от 

Наредбата за условията и реда за възлагане изпълнението на дейности в 

горските територии - държавна и общинска собственост, и за ползването на 

дървесина и недървесни горски продукти (НУРВИДГТДОС), Общински съвет - 

Дряново: 

1. Отменя Решение №921 от 26.09.2023 г. на Общински съвет - Дряново 

(Протокол №81), с което са утвърдени цени за продажба на стояща дървесина 

на корен по ценоразпис от общински горски територии, по реда на чл.71 ал.1 

т.7 от Наредбата за условията и реда за възлагане изпълнението на дейности в 

горските територии - държавна и общинска собственост, и за ползването на 

дървесина и недървесни горски продукти, и цени за продажба на дървесина от 

общински горски територии по чл.71 ал.1 т.4 от НУРВИДГТДОС за дървесина от 

склад. 

2. Утвърждава цени за продажба на стояща дървесина на корен по 

ценоразпис от общински горски територии, по реда на чл.71 ал.1 т.7 от 

Наредбата за условията и реда за възлагане изпълнението на дейности в 

горските територии - държавна и общинска собственост, и за ползването на 

дървесина и недървесни горски продукти, както следва: 
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 Цена на 1 пл. куб. м /лв без ДДС/ 

Бял 

бор 

Черен 

бор 

Смърч 

и ела 

Бук, дъб, 
габър и 

др. 

твърди 
широко-
листни 

Липа 

Акация, 
трепетлика, 

бреза и 

меки 
широко-
листни 

Орех, 
явор, 
ясен, 

бряст и 
горско 
плодни 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 

Е
Д

Р
А

 

Трупи за бичене 

над 50 см 
115 115 115 120 120 110 140 

Трупи за бичене 

от 30 до 50 см 
110 110 110 115 110 105 140 

Трупи за бичене 

от 18 до 29 см 
95 95 95 100 90 95 125 

С
Р

Е
Д

Н
А

 Трупи 

от 15 до 17 см 
80 80 80 90 75 75 100 

Обли греди 75 75 75 60 60 55 80 

Технологична 

дървесина 
44 44 44 50 48 48 60 

Д
Р

Е
Б

Н
А

 

Ритловица 70 70 70  -   -   -   -  

Технологична 

дървесина 
44 44 44 50 48 48 60 

Обли 

занаятчийски 

материали 

65 65 65 60 55 55 65 

Д
Ъ

Р
В

А
 Дърва за огрев 44 44 44 50 48 48 65 

Технологична 

дървесина 
44 44 44 50 48 48 65 

        

        

3. Утвърждава цени за продажба на дървесина от общински горски 

територии по чл.71 ал.1 т.4 от НУРВИДГТДОС за дървесина от склад, както 

следва: 
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 Цена на 1 пл. куб. м /лв без ДДС/ 

Бял 
бор 

Черен 
бор 

Смърч 
и ела 

Бук, дъб, 
габър и 

др. 
твърди 

широко-
листни 

Липа 

Акация, 
трепетлика, 

бреза и 
меки 

широко-
листни 

Орех, 
явор, 

ясен, 
бряст и 
горско 
плодни 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 

Е
Д

Р
А

 

Трупи за бичене 

над 50 см 
165 165 165 170 170 160 190 

Трупи за бичене 

от 30 до 50 см 
160 160 160 165 165 155 190 

Трупи за бичене 

от 18 до 29 см 
145 145 145 150 140 145 175 
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 Цена на 1 пл. куб. м /лв без ДДС/ 

Бял 
бор 

Черен 
бор 

Смърч 
и ела 

Бук, дъб, 
габър и 

др. 
твърди 

широко-
листни 

Липа 

Акация, 
трепетлика, 

бреза и 
меки 

широко-
листни 

Орех, 
явор, 
ясен, 

бряст и 

горско 
плодни 

1 2 3 4 5 6 7 8 9 

С
Р

Е
Д

Н
А

 Трупи 

от 15 до 17 см 
130 130 130 140 125 125 150 

Обли греди 120 120 120 110 110 105 125 

Технологична 

дървесина 
84 84 84 90 88 88 100 

Д
Р

Е
Б

Н
А

 Ритловица 110 110 110 - - - - 

Технологична 

дървесина 
84 84 84 90 88 88 100 

Обли 

занаятчийски 

материали 

110 110 110 105 100 100 115 

Д
Ъ

Р
В

А
 

Дърва за огрев 84 84 84 90 85 85 100 

Технологична 

дървесина 
98 98 98 106 99 100 115 

        

         

 

ПО ТОЧКА ОСМА 

Даване на съгласие за извършване на продажба на имоти - частна 

общинска собственост - в пакет, представляващи: Сграда с 

идентификатор 23947.501.9781.4 по КК на гр. Дряново с площ 163 кв.м 

и Сграда с идентификатор 23947.501.9781.3 по КК на гр. Дряново с 

площ 81 кв.м, разположени в Поземлен имот с идентификатор 

23947.501.9781 по кадастралната карта /КК/ на град Дряново, за който 

е отреден УПИ II за обществено обслужване и търговия от кв.66 по РП 

на града (вх.№22-00-461-1/18.06.2024г и вх.№22-00-461-

2/27.06.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – На 18 април 2024г сме получили заявление от Николай 

Пенчев, който е собственик на съседен имот. Става дума за имотите, които са 

под моста, където е пазарът, където имаше инвестиционно намерение за 

единият имот да се прави химическо чистене. В крайна сметка тогава 

кандидатът не се яви, друг кандидат се яви – въпросният г-н Пенчев, който 

закупи имота и има инвестиционно намерение, с което има желание да 

разшири бизнеса, който ще развива там. В тази връзка е направено това 

заявление, направили сме оценка и във връзка с нея правим така направеното 

предложение, като сме приложили и пазарната оценка, която е направена за 

тези имоти, като правим предложение имотите да бъдат извадени на публичен 

търг. /Пазарната оценка е внесена с писмо с вх.№22-00-461-2 от 27.06.2024г/. 

При въпроси и питания сме насреща. Благодаря! 
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Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии – ФИПКОП, „Устройство 

на територията“ и „Общинска администрация“. Александър Македонски, ако 

може да докладва. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Комисиите приемат 

предложението с докладваната от вносителя редакция от проекта за решение 

да отпадне т.4, което предполагам се дължи на това, че ………………… 

/Становище по предложение с вх.№22-00-461-1 от 18.06.2024г: ПК „ФИПКОП”, 

ПК „УТСГВСЕ” и ПК „ОбАОбРС“ приемат предложението с докладваната от 

вносителя редакция от проекта за решение да отпадне т.4./ 

Тодор Георгиев – Благодаря! Въпроси и предложения ако имате, колеги? Г-н 

Белев. 

Михаил Ганчев – Искам да попитам Общинска администрация и Кметът. 

Доколкото си спомням там имаше във времето назад разработен един проект, 

по който да се кандидатства. Даже мисля, че имаше и сграден фонд. Докъде 

стигна тоя проект? Ще се кандидатства ли? И как виждате въобще – ще има ли 

пазар и дали ще бъде там този пазар? Или на друго място да се изгради такъв 

пазар? Ще има ли закрита част? Всичко ей това набързо, с 2-3 приказки, само 

Вашите намерения и виждания. 

Трифон Панчев – Към момента проект за пазар няма. Направихме всичко 

възможно да асфалтираме, така че работниците да могат да използват 

пространството по-удобно. Част от тях работят полузаконно, тъй като по 

законови изисквания периметърът на републиканска пътна мрежа, както е 

мостът над него - има определени отстояния за разполагане на търговците. Към 

момента моето лично мнение е, че част от търговците не се съобразяват с тия 

ограничения и поради тая причина, ако тръгнем да правим нещо подобно като 

тип навеси или закрит пазар, то трябва да е извън тази охраняема зона. Т.е. не 

е невъзможно, но поне за момента не знам доколко е практично. Може би в 

някакъв по-напреднал етап може да се мисли по тая тема. 

Друго подходящо пространство на територията на града и в централната 

градска част – аз не бих казал, че има подобно пространство, поне което към 

момента е общинска собственост. Т.е. ако в някакъв бъдещ период се развива 

подобен тип проект, най-логично е да е там. Доколко това нещо има смисъл и е 

обосновано – вече това е друга тема, тъй като пазарният ден при нас е в 

рамките на един ден. Ако направим закрит пазар за постоянно – да има 

търговци, аз не съм уверен, че той ще се ползва и от тая гледна точка може би 

икономически това не е оправдано. 

При идеи и предложения сме насреща за подобен тип действия. Така че ако 

имате някакви идеи, различни от това, което аз казах, съм насреща да ги чуя и 

съответно заедно с вас да ги обсъдим. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! 

Михаил Ганчев – И аз благодаря! Доколкото разбирам, в моментна търпимост 

някаква сме на тая полузаконна дейност, да кажем. 

Трифон Панчев – Ами то за съжаление - във времето много такива казуси са 

се натрупали в Общината, както с павилионите на Манастира, както с други 

дейности на територията на Общината, където са правени неща, които не са 

били много правилни. Сега се опитваме най-малкото да не сме уязвими от 

санкции на държавните органи и за момента това е положението, така да го 

кажа. Благодаря! 

Михаил Ганчев – Аз мисля, че от по-предния мандат правихме някакъв проект 

там, но не знам дали е стигнал до Вас или…може и да не е стигнал до Вас. 
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Трифон Панчев – Имаше проект за преместваеми макети на Колю Фичето. 

Единият трябваше да е под Моста, другият на Ракетата, третият забравих къде 

точно трябваше да го сложим. Но друг проект няма. Работен проект, с печати, 

разработен – не. Може някой да е платил едни пари някъде за някоя идейна 

концепция, но такова нещо няма. 

Михаил Ганчев – Добре. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Други въпроси? /няма/ Уважаеми колеги общински 

съветници, преминаваме в режим на гласуване. 

Радослава Вълкова – Само да обобщим, нали, гласуването на проекта за 

решение, че в първоначалното предложение се добавя новата точка три, която 

е внесена днес. Т.е. 1-ва, 2-ра, т.3-та е която е внесена днес, и т.4-та от 

първоначалното предложение, нали… 

адв. Евгени Попов – Хронологично. 

Радослава Вълкова – Хронологично, да. 

Тодор Георгиев – Принципно изказване, ако ми позволите? Г-н Панчев, това 

ще бъде в публичен търг с наддаване, така ли? Значи по принцип бих направил 

конкурс и това да го вземе някой дряновец. Защото в предното закупуване на 

имота от собственик, на предният имот, който продадохме, е имало 

злоупотреби. Ако мислите, че има такава… 

Трифон Панчев – Да разясня какво имате предвид под злоупотреби. Имало е 

закупени документи от външна фирма, софийска, която се е появила на търга и 

е казала на г-н Пенчев – човекът, който е закупил имота, че ако не иска тази 

фирма да наддава за цената на имота и да му вдигне цената, трябва да му даде 

някакви пари. Което за съжаление е порочна практика, която се случва на 

много места. Иначе първоначално имахме идея да пуснем конкурс, а не търг, 

но след като проведохме разговор с г-н Пенчев, той не можа да ми каже нито 

конкретната дейност, която ще се извършва, нито броя на новооткритите 

работни места, които трябва да бъдат заложени, защото дори да бъде конкурс, 

а не търг, той пак трябва да е с определени критерии и ако се появи някой 

друг кандидат-инвеститор да може да участва. С оглед на това, че не можахме 

да получим нужната информация го пуснахме като търг. Но в случай, че 

общинските съветници решат да го променят и да го направят като конкурс, 

ние ще се съобразим и ще направим тая процедура. Разликата най-общо казано 

е, че при конкурса се предават затворени предложения в плик, които съответно 

не могат да варират, няма как да има наддаване. Там съответно ще спечели 

наддавача с най-висока цена и с най-много работни места, които е поставил. А 

при търга е възможно наддаване, но разбира се има този проблемен момент, че 

може да се появи някой, който да извива ръцете на част от кандидатите за 

имота. Така че по преценка на Общински съвет ще направим и процедурата. 

Благодаря! 

Тодор Георгиев – Уважаеми колеги, в редна на тия мисли, ако ми позволите 

да добавя, значи сумата от 49 390 може да стане сто и ние в Общината да 

приберем повече пари. Това трябва да го каже Попов, нали, така е хубаво, 

нали. Но ако трябва някой да дойде да злоупотребява и да казва на наши 

колеги и съграждани, нали, по друг начин, както г-н Панчев го сподели – това 

не е окей! И в реда на тия мисли, така че днес имаме опция като решение, ако 

имате нещо да добавите – предложения, колеги? Ето, това го дочух, за жалост 

малко по-късно, това го споделих и на Кмета, той ми го потвърди като 

информация, че ………… И ако мислите, че можем да измислим, адв. Попов, нещо 

по-разумно и по-реално, ще Ви бъда много благодарен! 
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адв. Евгени Попов – Проблемът с конкурса е това, което г-н Панчев каза. 

Свързано е с условия, които кандидатът за явяването на тоя конкурс трябва да 

изпълни. Т.е. примерно работни места и ако не ги изпълни, след това…  

Тодор Георгиев – По закон и по правилник… 

адв. Евгени Попов – Именно. Да се разваля, нали, процедурата или…т.е. да 

плаща неустойки. При тръжната процедура е по-лесно. Това, което сподели пак 

Кметът, че идват недобросъвестни наддавачи, там където има и общински 

съветници, които мисля че могат да помогнат в тая ситуация, защото и аз 

самият съм се изправял много пъти в подобни ситуации. Така че при чистото 

наддаване е най-безболезнено за кандидата, който е дошъл с добри 

намерения, с опит да инвестира в някакъв бизнес. Това мога да кажа аз. При 

конкурса е малко рехаво по отношение на следващите и …………… условия. Но 

както вие решите, така ще бъде. Благодаря! 

Трифон Панчев – Образно казано, ако трябва да правим конкурс, трябва да 

знаем поне какви минимален брой работни места трябва да заложим. Нещо 

което аз, към ден днешен - нямам информация. Т.е. ако Вие сте говорил с г-н 

Пенчев и той Ви е казал, че ще открие две работни места, три работни места – 

това може да се заложи в конкурса. Може да се направи. Но ако я нямаме тая 

информация е риск. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Други въпроси? Благодаря Ви, г-н Панчев! 

Йонкова. 

Преслава Йонкова – Уважаеми г-н Панчев, уважаеми колеги общински 

съветници! Ако наистина има притеснение за купувача аз предлагам точката да 

се оттегли за следващо заседание и ако трябва, нали, да се направи конкурс, 

да се говори с кандидата и да се впишат съответните конкурсни условия… 

адв. Евгени Попов – Параметри. 

Преслава Йонкова – …конкурсните условия и параметри в решението. 

Тодор Георгиев – Инж. Светослав Минчев. 

Светослав Минчев – Аз съм разговарял с г-н Пенчев, обсъдили сме този 

въпрос. Значи той ще се яви на търга. 

Тодор Георгиев – Приключваме с изказванията. Преминаваме в режим на 

гласуване по тази точка – седем гласа, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски Въздържам се 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев Въздържам се 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова Въздържам се 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 10; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 3. 
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След проведено обсъждане и гласуване, с 10 /десет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 3 /три/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №173 

1. На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.8 ал.9 от Закона за общинската собственост и чл.5 

ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Общински съвет - Дряново допълва Програма за 

управление и разпореждане с имоти, общинска собственост в Община Дряново 

през 2024 год. (приета с Решение №67 от Протокол №6/31.01.2024г на ОбС- 

Дряново), като в раздел II „Имоти, които общината има намерение да предложи 

за продажба през 2024 год.“ добавя т.28 „Сграда с идентификатор 

23947.501.9781.4 по КК на гр. Дряново с площ 163 кв.м и Сграда с 

идентификатор 23947.501.9781.3 по КК на гр. Дряново с площ 81 кв.м, 

разположени в Поземлен имот с идентификатор 23947.501.9781 по 

кадастралната карта /КК/ на град Дряново, за който е отреден УПИ II за 

обществено обслужване и търговия от кв.66 по РП на града.“ 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.35 ал.1 от Закона за общинската 

собственост и чл.37 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново дава съгласие 

да се открие процедура за продажба на общински имоти - частна общинска 

собственост, в пакет, а именно: Сграда с идентификатор 23947.501.9781.4 по 

КК на гр. Дряново с площ 163 кв.м и Сграда с идентификатор 23947.501.9781.3 

по КК на гр. Дряново с площ 81 кв.м, разположени в Поземлен имот с 

идентификатор 23947.501.9781 по КК на град Дряново, за който е отреден УПИ 

II за обществено обслужване и търговия от кв.66 по РП на града, заедно с 

отстъпеното право на строеж, чрез публичен търг с явно наддаване. 

3. Определя начална тръжна продажна цена за провеждане на публичен 

търг с явно наддаване за продажба на имот, частна общинска собственост, 

представляващ: Сграда с идентификатор 23947.501.9781.4 по КК на гр. 

Дряново с площ 163 кв.м и Сграда с идентификатор 23947.501.9781.3 по КК на 

гр. Дряново с площ 81 кв.м, разположени в Поземлен имот с идентификатор 

23947.501.9781 по КК на град Дряново, за който е отреден УПИ II за 

обществено обслужване и търговия от кв.66 по РП на града, заедно с 

отстъпеното право на строеж, в размер на 49 390,00 /четиридесет и девет 

хиляди триста и деветдесет/ лева (съгласно чл.45 ал.3 от ЗДДС не се начислява 

ДДС). 

4. Възлага на Кмета на Община Дряново да извърши всички фактически 

и правни действия за провеждане на процедурата по продажба и сключване на 

договор с лицето определено за купувач, включително и да определи 

условията по публичния търг. 
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ПО ТОЧКА ДЕВЕТА 

Даване на съгласие за извършване на продажба на имоти - частна 

общинска собственост – в пакет, представляващи: Поземлен имот с 

идентификатор 23947.501.991 с площ 306 кв.м, Поземлен имот с 

идентификатор 23947.501.992 с площ 462 кв.м и Поземлен имот с 

идентификатор 23947.501.993 с площ 412 кв.м по КК на гр. Дряново, 

попадащи в УПИ VIII – „комплексно жилищно строителство и търговия“ 

от кв.97 по регулационния план на гр. Дряново (вх.№22-00-458-

1/18.06.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – На 17 април е получено заявление от Любомир Величков от 

гр. Дряново със желание да закупи посочените имоти. Посочените имоти са в 

списъка с имоти общинска собственост, които са за продан и в тази връзка сме 

направили така направеното предложение. Той е записал, че иска да направи 

охраняем частен паркинг, като държа да отбележа, че към момента статута на 

тези имоти е за жилищно строителство. Те се  намират на ул. „Шипка“, в 

началото, малко след Боев яз и с решение на Общински съвет могат да бъдат 

извадени на търг. При въпроси и питания сме насреща. Предполагам, че ще 

има коментар. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии – ФИПКОП, 

„Устройство на територията“ и „Общинска администрация“. Моля г-н 

Александър Македонски да докладва от името на всички комисии. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев. И трите постоянни 

комисии приемат направеното предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! В девета точка – имате ли въпроси, колеги? 

Г-н Белев. 

Михаил Ганчев – Общо говоря, по принцип. За мене ние трябва да си 

изясним, нали, виждам че има вълна на продажби, хората да реализират своите 

намерения и дейност, и мечти и т.н. Хубаво е да ги подкрепяме. Но ние трябва 

да си изясним - не за всеки един случай дали ще бъде търг или ще бъде 

конкурс, може ли, не може ли, ето както е и в случая сега, защо. Пак ще го 

подкрепя, както предната точка, но преди това, и Кметът самият го каза - има 

сервитути на АПИ. Ние продаваме нещо, което не се знае дали ще има 

разрешение там да се ползва това нещо? Другото. В момента продаваме имот, 

който е за жилищно строителство, ние го продаваме за паркинг. Значи или 

продаваме, вземаме едно решение – ще продаваме само с търгове или само с 

конкурси, принципно как са нещата, защото има и много, на г-н Попов да 

отбележа, има и много имоти, които бяха продадени с конкурс, с конкурсни 

условия, които не са спазени - говоря от 2003-та година, от Данково време, 

които не са спазени! Там за „Боби Денчев“, където, нали, подадох сигнал 

тогава и всичко във времето се размива! Така че хубаво е Общинска 

администрация да си прецени нещата, какво иска от нас, кое е най-

целесъобразно и да отделим един път една точка, да вземем принципно 

решение как го правим и да се знае. Защото има и друго нещо, че това на кого 

е, кой го иска, как го иска, почват едни ей такива, понеже сме малък град и се 

познаваме, и всеки се притеснява, други се съобразява и т.н., а когато 

принципно е взето такова решение, там вече няма мърдане. 

Тодор Георгиев – Благодаря! 
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Трифон Панчев – Аз ще си позволя да отговоря. Г-н Ганчев, от както аз съм 

кмет на общината, мисля че май няма случай на продажба на общинско 

имущество с конкурс. Единствено за Дома в Радовци - се продаде с конкурс, но 

най-накрая го продадохме с търг и него, по спомен. Т.е. към момента всичко 

което сме продавали е било с търгове и лично според мене това е по-чистия 

вариант, защото има възможност за публично наддаване, знае се кои са 

наддавачите, а пък критериите, които се залагат в така наречените конкурси, 

те могат да бъдат много лесно манипулирани. Образно казано – залагаме че 

трябва да има 5 работни места, тия 5 работни места могат да се открият в края 

на годината, колкото да се покаже че е имало 5 човека на работа, януари 

месец следващата година да се прекратят договорите и така да се прави всяка 

година, за да се покаже, че е имало по 5 човека всяка година независимо за 

колко време назначени и на какво възнаграждение. Така че моето лично 

мнение е, че търговете са най-чистият вариант и най-публичният и от самата 

администрация да не се чувстваме некомфортно, че има нещо което не е както 

трябва, и за самите общински съветници, че не са подкрепили нещо, 

което…това нещо, как да кажа – тайно, образно казано. 

А по отношение на това как продаваме имота. Ние не можем да го продадем 

нито за паркинг, нито за цирк, нито за нищо друго освен статутът, който има 

към момента, а именно за жилищно строителство. Т.е. ние го продаваме за 

жилищно строителство, а оттам нататък, ако инвеститорът иска да прави нещо 

друго, той трябва да промени статута на имота, отново с решение на общински 

съвет, отново със съгласувателна процедура с Агенция „Пътна 

инфраструктура“, но това си е в негова тежест. Аз съм го обяснил това нещо и 

на колегите, които са комуникирали с въпросния инвеститор, който е подал 

заявлението, той е наясно с това нещо. Аз самият - на негово място, нямаше да 

се занимавам с тая работа, защото според мене няма да му излезе сметката, 

защото имотите са големи, съответно цената няма да е ниска, а пък той си 

прави сметката да прави, доколкото разбирам, частен охраняем паркинг, в 

което няма нищо лошо, но не си представям как ще си избие инвестицията. 

Защото самите имоти – те стигат до ръба на главния път, а там има голяма 

денивелация, има скали, има наклон и съответно може би половината от 

въпросните имоти не могат да се използват поради тази причина. Но на база на 

направеното заявление, ние – искаме, не искаме, сме длъжни да го предложим, 

тъй като имотите са част от имотите, които са в списъка с общинско имущество 

за продажба. Така че съответно волята е на Общинският съвет дали да 

подкрепи или не. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Панчев! Други въпроси? Няма. Тогава 

преминаваме в режим на гласуване в 9-та точка. Седем гласа, поименно – за 

протокола. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев Въздържам се 

5 Любомир Йорданов - 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 
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10 Преслава Йонкова Въздържам се 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 10; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 2. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 10 /десет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и 2 /два/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №174 

1. На основание чл.21 ал.1 т.12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.8 ал.9 от Закона за общинската собственост и чл.5 

ал.3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество, Общински съвет - Дряново допълва Програма за 

управление и разпореждане с имоти, общинска собственост в Община Дряново 

през 2024 год. (приета с Решение №67 от Протокол №6/31.01.2024г на ОбС-

Дряново), като в раздел II „Имоти, които общината има намерение да предложи 

за продажба през 2024 год.“ добавя т.29 „Поземлен имот с идентификатор 

23947.501.991 с площ 306 кв.м, Поземлен имот с идентификатор 23947.501.992 

с площ 462 кв.м и Поземлен имот с идентификатор 23947.501.993 с площ 412 

кв.м по КК на гр. Дряново, попадащи в УПИ VIII - „комплексно жилищно 

строителство и търговия“ от кв.97 по регулационния план на гр. Дряново“. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.35 ал.1 от Закона за общинската 

собственост и чл.37 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново дава съгласие 

да се открие процедура за продажба на общински имоти - частна общинска 

собственост, в пакет, а именно: Поземлен имот с идентификатор 23947.501.991 

с площ 306 кв.м, Поземлен имот с идентификатор 23947.501.992 с площ 462 

кв.м и Поземлен имот с идентификатор 23947.501.993 с площ 412 кв.м по КК на 

гр. Дряново, попадащи в УПИ VIII - „комплексно жилищно строителство и 

търговия“ от кв.97 по регулационния план на гр. Дряново, чрез публичен търг с 

явно наддаване. 

3. Възлага на Кмета на Община Дряново да внесе в Общински съвет - 

Дряново оценка за начална пазарна цена на имотите, изготвена от независим 

лицензиран експерт-оценител, както и да извърши всички фактически и правни 

действия за провеждане на процедурата по продажба, включително и 

определяне на условията по нея и сключване на договор с лицето определено 

за купувач. 

 

ПО ТОЧКА ДЕСЕТА 

Промяна на вида на собственост на имот публична общинска 

собственост: УПИ V от кв.1 по плана на с. Соколово, общ. Дряново, 

заедно с построената в него Масивна сграда /Кметство, Детска градина 

и сладкарница/ (вх.№07-00-70/18.06.2024г) 
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Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Във връзка с проведен неформален разговор с 

представители на фирма „Чех“, както добре знаете те развиват своята дейност 

в село Соколово. Има една стара, изоставена общинска сграда, която на 

времето се е ползвала за детска градина и сладкарница. За съжаление живеем 

във времена, в които село Соколово трудно би могло пак да има детска градина 

и сладкарница и в тази връзка правим предложение за промяна на статута на 

имота, тъй като към момента той е публична общинска собственост, за да може 

да стане частна общинска, и евентуално при последващи решения на общински 

съвет да направим така, че да дадем възможност на инвеститора да реализира 

свое инвестиционно намерение на територията на тая сграда. И в тази връзка 

правим това предложение. При въпроси и питания съм насреща. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Становища на постоянните комисии в 10-та 

точка – „Устройство на територията“ и ФИПКОП. Инж. Светослав Минчев. 

Светослав Минчев – Благодаря! И двете комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ” приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП” 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси? Не виждам такива. Преминаваме в режим 

на гласуване. За протокола – 9 гласа, поименно в 10-та точка. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №175 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.6 ал.1 и ал.3, предл. първо от Закона 

за общинската собственост и чл.4 ал.4 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, Общински съвет - Дряново 

обявява: УПИ V от кв.1 по плана на с. Соколово, общ. Дряново, заедно с 

построената в него Масивна сграда (Кметство, Детска градина и сладкарница) 
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от публична в частна общинска собственост, тъй като са престанали да имат 

предназначението по чл.3 ал.2 от Закона за общинската собственост. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет - Дряново изключва от Списъка за 

имоти публична общинска собственост, който е част от Наредба за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, приета с 

Решение №223 от Протокол №23/30.10.2020г, УПИ V от кв.1 по плана на с. 

Соколово, общ. Дряново и административна сграда с. Соколово - АОС 

№586/11.11.2005г. 

 

ПО ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА 

Определяне на начална пазарна цена за продажба на Поземлен имот с 

идентификатор 23947.501.2084 по КК на гр. Дряново, за който е 

отреден УПИ IX -„за гаражи“ от кв.18 по регулационния план на гр. 

Дряново с площ 326 м2 (вх.№22-00-572-1/14.06.2024г) /Във връзка с 

Решение №924 от 26.09.2023г на ОбС-Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Получено е заявление на 28 май 2024г от г-н Йордан 

Стоянов, който желае да закупи въпросния имот – общинска собственост, с 

площ 326 кв.м, който е отреден за гаражи по регулационния план на гр. 

Дряново. Неговото желание, след като закупи имота, е да си изгради там 

автогараж за ……… Приложени са документите къде се намира и вече, при 

съгласие от страна на Общински съвет, следва отново процедура за публичен 

търг. Иначе като една вметка. Понеже осмислих думите на г-н Ганчев, че било 

модерно в момента да продаваме общинска собственост, г-жа Джеджева в 

момента я няма, защото в момента се провежда Общото събрание на Съюза на 

слепите и незрящите в България и миналата година те ни дариха най-голямата 

сграда там – Културния дом. Т.е. ние търсим начин сградите, които не ги 

ползваме, да намерим някакво инвестиционно намерение, така че да се вдъхне 

живот в тях, но също така се опитваме и да придобиваме друга собственост, 

където бихме могли да развиваме съответно дейност, която е присъща на 

Общината. Конкретно за Културния дом в „Успех“, идеята е, ако не можем да го 

възстановим като сграда за култура и друг тип дейности, евентуално да търсим 

вариант по Европейските програми, които се дават, да се използва за социални 

дейности, тъй като има много услуги на територията на Общината, които в 

момента се използват в сгради, които не отговарят на изискванията и много 

скоро, ако те не ги въведат, тези услуги ще бъдат взети от Общината, тя няма 

да има право повече да ги предоставя, което е проблем. Така че това ще ние е 

резервният вариант, ако се случи това нещо и част от тия услуги да се вземат 

от Общината и да трябва да бъдат преместени в общински сгради. Но това го 

давам само за информация и като тема на размисъл. 

Та това е г-н Георгиев. Иначе, накратко казано, имотът е съседен в близост до 

ЛукОйл-а на главния път. При въпроси и питания съм насреща. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии ФИПКОП и „Устройство 

на територията“. Моля г-н Александър Македонски за становище. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение./ 
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Тодор Георгиев – Благодаря! Колеги, имате възможност за въпроси, ако има 

такива? Няма. Не виждам. Преминаваме в режим на гласуване в т.11-та. А, г-н 

Белев, не Ви видях. 

Михаил Ганчев – Значи първо, към г-н Кмета. Не съм казал че е модерно, не 

знам дали е тъй. Но искам да покажа нещо на Кмета относно сградите, които 

подариха там. Значи за мене там те ги подариха, защото те не могат да 

кандидатстват по програми, трудно ги поддържат и т.н. И затова се отърваха от 

тях и ги прехвърлиха. Това, което искам да ви покажа /изважда телефона си/ – 

това е на 30 метра от Културния дом, това е един кабел, който стърчи от 

пътечката там, където минават полузрящи и незрящи хора. Това е на завоя, 

отдясно, по стълбите, общежитието както е. 

Трифон Панчев – В градинката долу някъде? 

Михаил Ганчев – Да. 

Трифон Панчев – Ще пратя да проверят. Ще проверим случая - първо от къде 

е тоя кабел и за какво е, но те не са ни дарили сгради, които не използват. Те 

са ни дарили конкретно Културния дом. 

Михаил Ганчев – ……………………… 

Трифон Панчев – Не, не, не. Аз говоря конкретно за Културния дом и то е по 

искане на Общината. А вече как процедират те с другата част от собствеността 

си е лично тяхно решение. Но Общината няма друга собственост освен 

Културния дом и част от земята и улиците, тъй като това беше един от 

проблемите, че и уличната мрежа беше част от собствеността на въпросното 

сдружение, което вече не е така, и пак е за да направим съответните ремонти. 

Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-н Панчев! Александър Македонски. 

Александър Македонски – По сигнала на г-н Ганчев, да го успокоя, че е 

подаден още вчера, проверен е. Доколкото естетически не стои добре в 

средата – за това няма спор, но опасност за никой няма, не се притеснявайте. 

Михаил Ганчев – Проверката е след сигнала, който ви подадох? 

Александър Македонски – Точно така. 

Михаил Ганчев – Добре. Благодаря Ви! 

Тодор Георгиев – Други въпроси има ли? Уважаеми колеги, да преминем в 

режим на гласуване – 7 гласа, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 
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12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №176 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с Решение №924 от Протокол 

№83/26.09.2023г на ОбС-Дряново, Общински съвет – Дряново: 

Определя начална тръжна продажна цена за провеждането на публичен 

търг с явно наддаване за продажба на имот, частна общинска собственост, 

представляващ: Поземлен имот с идентификатор 23947.501.2084 по КК на 

гр. Дряново, за който е отреден УПИ IX - „за гаражи“ от кв.18 по 

регулационния план на гр. Дряново, с площ 326 м2, в размер на 5300,00 лева 

/пет хиляди и триста лева/ без ДДС. 

 

ПО ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА 

Предварително съгласие по реда на чл.29 ал.1 от Закона за опазване на 

земеделските земи (ЗОЗЗ) (вх.№3-04-15-1/17.06.2024г) /Във вр. със 

Заявление на „С ТЕХНОЛОДЖИС 21“ ООД, собственик на ПИ 

14859.62.128 по КККР на с. Геша/  

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – По тази точка ще докладва г-н Христов. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с инвестиционно намерение за изграждане на фотоволтаична 

електроцентрала е изготвено предложение за ПУП – парцеларен план за трасе 

на кабела, а която да се свържи и поради този факт, съгласно чл.29 ал.1 и 

чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ е необходимо вашето съгласие, поради фактът че се 

преминава през два поземлени имота, публична общинска собственост. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии – 

„Устройство на територията“ и ФИПКОП. Моля инж. Светослав Минчев да 

докладва. 

Светослав Минчев – И двете комисии приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ” приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП” 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, имате ли въпроси в т.12? Не виждам 

такива. Преминаваме в режим на гласуване – 7 гласа, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 
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7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №177 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация (ЗМСМА) и чл.29 ал.1 от Закона за опазване на 

земеделските земи (ЗОЗЗ), Общински съвет - Дряново дава предварително 

съгласие за промяна на предназначението на части от следните поземлени 

имоти, публична общинска собственост: 

- ПИ с идентификатор 14859.87.160 по КККР на с. Геша, общ. Дряново; 

- ПИ с идентификатор 14859.60.140 по КККР на с. Геша, общ. Дряново, 

във връзка с издаване на разрешение за изработване на проект за ПУП-

ПП за подземно трасе ел. кабел 20kV за присъединяване на фотоволтаична ел. 

централа в ПИ с идентификатор 14859.62.128 по КККР на с. Геша към 

електропреносната мрежа, постъпило в Общинска администрация - Дряново с 

вх.№3-04-15/31.05.2024г от „С ТЕХНОЛОДЖИС 21“ ООД с ЕИК 207096126. 

Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в 

сила на решение на Комисията за земеделските земи 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ, Общински 

съвет - Дряново дава предварително съгласие за учредяване на сервитут на „С 

ТЕХНОЛОДЖИС 21“ ООД, с ЕИК 207096126, върху поземлените имоти по т.1, 

след влизане в сила на проект за ПУП-ПП за подземно трасе ел. кабел 20kV за 

присъединяване на фотоволтаична ел. централа в ПИ с идентификатор 

14859.62.128 по КККР на с. Геша към електропреносната мрежа. 

Определя срок на валидност на предварителното съгласие за учредяване 

на сервитут върху имотите по т.1 - до влизане в сила на Заповед на Кмета на 

Община Дряново по реда на чл.193 ал.4 от ЗУТ. 

 

Забележка: В края на дебатите по т.13, общинският съветник Михаил Ганчев 

поставя въпрос по т.12 от дневния ред и предизвиква отново обсъждане по 

т.12, продължение по темата. (стр.33-34 от протокола) 
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ПО ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА 

Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на трасе на 

подземна телекомуникационна мрежа (вх.№3-23-6/17.06.2024г) /Във 

вр. със Заявление от „А1 България“ ЕАД/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Аз ще оставя г-н Христов да докладва по тая точка, но 

после ще помоля да поразсъждаваме заедно по нея, тъй като колегите са я 

подготвили и са я вкарали, но аз имам някакви съображения, които искам да 

споделя с вас. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с инвестиционно намерение на А1 да прокара техническа 

инфраструктура има одобрена проекта документация в два етапа, като е 

разделена на Етап 1 и Етап 2, като Етап 1 не засяга новоремонтираните улици. 

В тази връзка предложението е да се учреди безвъзмездно на А1 право на 

прокарване на отклонение от общите мрежи и съоръжения само за Етап 1. 

Трифон Панчев – Т.е. г-н Христов, те искат да им учредим въпросното право 

само за улици, които не са ремонтирани? 

Йосиф Христов – Не са ремонтирани. 

Трифон Панчев – А за тези, които са ремонтирани? 

Йосиф Христов – За тези – новоремонтираните улици, доколкото знам има 5 

годишен период, в който нищо не може да се прави. 

Трифон Панчев – Защото ние им учредяваме безвъзмездно право на 

прокарване на трасе, което, първият ми въпрос - защо безвъзмездно трябва да 

го правим това нещо. И вторият ми въпрос е защо не се сетили, когато сме 

ремонтирали улиците да го направим това нещо? Защото ние тогава сме 

уведомили абсолютно всички – Виваком, местната група тука „Боряна“ и всеки, 

който искаше си положи трасето и честно казано аз съм против въобще да им 

даваме каквито и да било разрешения на тия хора да ни разкопават 

тротоарите, защото после не знам как ще ги възстановят? Безвъзмездно им 

даваме това нещо да го направят т.е. безвъзмездно им позволяваме да ни 

разбият тротоарите, защото са се сетили сега! Можех предварително да изтегля 

точката, но ми се иска да чуя и общинските съветници как разсъждават и ако 

са моето мнение, може би най-добре е тази точка просто да се изтегли. 

Тодор Георгиев – Да спазим процедурата и правилника. Докладване на 

постоянните комисии в 13-та точка – „Устройство на територията“ и ФИПКОП, 

инж. Светослав Минчев от името на двете комисии да докладва. Заповядайте! 

Светослав Минчев – И двете комисии по принцип приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ” приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП” 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Ето сега вече да влезем в диалог. Колеги? 

Йонкова. 

Преслава Йонкова – Уважаеми г-н Панчев, въпросът ми е следният. Ако 

точката бъде изтеглена от заседанието, ще произлязат ли от това някакви 

проблеми и ще се отрази ли това на качеството на услугите, които А1 

предоставя на територията на Община Дряново? Т.е. ако не гласуваме 

предложението, ще има ли някакви лоши последствия? 
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Трифон Панчев – Обещавам да не се шегувам много, тъй като точката е 

сериозна. ………………………… Най-вероятно идеята е тука да си прекарат кабелите 

за интернета, за по-бърз интернет, който нямат в момента, и това е целта. А 

въпросът е че към момента на ремонтираните улици реално има трасета, но те 

са чужда собственост. Т.е. те не искат да платят на фирма „Боряна“ или друга, 

за да ползват тяхното трасе, а са решили, че ние безвъзмездно ще им дадем да 

ни разкопаят улиците и да си изпълнят трасето. След като го гледахме на 

комисии това нещо всъщност осъзнах за какво става дума и затова се замислих. 

Но действително ми се искаше да го направим, каквото и решение да вземем, 

да го вземем с Общински съвет. Но не, няма да повлияем да е по-лоша услугата 

от това, което е в момента. 

Тодор Георгиев – В реда на тези мисли, уважаеми г-н Панчев, ние можем да 

сложим срок, че тия висулки, джиджавки, които загрозяват нашия град, г-н 

адвокат Евгени Попов, очаквам Вашата юридическа, ………… юридически 

добавено към моето изказване, те да бъдат премахнати, а пък …………… че 

преминават към наша местна организация в момента и така изграденото трасе, 

това е техен проблем, не е наш проблем, г-н Панчев, така че колеги да 

продължим реда на мислите в моето изказване, да го разширим и да го 

обогатим, за да може, нали, да изглежда по-добре, да няма жици, висулки, 

зимата шушулки се появяват, опасни за нашите съграждани и въобще за 

гостите на града. Г-н Попов, нещо да добавите в реда на тези мисли? 

адв. Евгени Попов – Благодаря Ви, г-н Председател! Аз ще изразя собствено 

мнение. А1 е търговско дружество като всички останали подобни оператори и в 

тази връзка споделям мнението на г-н Панчев, че Общинският съвет би могъл 

да заложи правила, при които това предоставяне, безвъзмездно – на мен някак 

си честно казано не ми пасва, пък най-малкото на гражданите на гр. Дряново 

дали е в техен интерес. Защото в края на краищата всички ние си плащаме 

наем, ако ползваме услугите и те никак не са малко като средства. Така че това 

е първо. Второто, моето мнение пак е, че след време, прекарвайки трасетата 

си, при всяко положение се получава улягане и тротоарите деформират по 

една или друга причина, такъв е опитът, лично аз съм го виждал в Габрово, 

където им разрешиха по същия начин – разкопаха тротоарите и след това 

възстановяването не е качествено. Така че във вашите ръце е да решите нещо, 

което смятам че нищо лошо няма и по отношение на услугата, която получават 

гражданите на Дряново. Тук бихме могли, по една или друга причина, да се 

разиграе една спекула с това и да видим А1 да предложи нещо, което да е 

изгодно за всички. Благодаря! 

Тодор Георгиев – В реда на тези мисли, ако ми позволите колеги, ………… 

коментар на инж. Минчев, заповядайте. 

Светослав Минчев – Аз искам да задам въпроса, както и на комисиите, защо е 

безвъзмездно това право и ти ми отговори, че е по закона на…не знам си какво 

си. 

Йосиф Христов – Да, по Закона на електронните съобщителни мрежи и 

физическата инфраструктура. Там ясно е записано, че се учредява 

безвъзмездно през улици и през съществуващи пътища. Сега, интересното е, че 

техният проект, част от трасето минава през имот, който не е път или улица, 

съответно за тази част ще трябва да се изработи ПУП-план-схема за трасето, 

съответно ще трябва да се заплати, нали, и право на прокарване. 

Светослав Минчев – И другото ми питане – не може ли ние да сложим цена за 

това нещо, някаква непосилна за тях и…всичко приключва. 
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адв. Евгени Попов – Моето предложение е в такъв случай първо да поискаме 

от тях да изработят плана и да видим дали ще си платят и тогава вие да 

вземете решение. 

Тодор Георгиев – Значи инж. Светослав Минчев, според мен Вие отидохте 

много напред във времето. Само като си помисля как ще обясня на леля 

Стефка, на леля Станка и на леля Ганка, че градът отново ще бъде разкопан и 

………………, нали от там нататък аз със сигурност няма да нося тоя негатив и в 

този си вид ще гласувам „Против“. Ако трябва да се направи една 

информативна среща, да се поканят А1, да се обсъди с техническият екип, с г-н 

Панчев, нали, да се направи план на действие без да се ощетят нашите 

съграждани, Община Дряново, както каза г-н Попов, и естествено подкрепям и 

изказването на г-н Панчев. В реда на тези мисли предлагам да отменим тази 

точка. 

Трифон Панчев – Г-н Георгиев, желанието ми е да видя дали има различни 

мнения в различна посока. Ако няма, ще изтеглим тази точка. 

Тодор Георгиев – Защо да я изтеглите?! 

Трифон Панчев – Не дадохте възможност на някой да се изкаже, ако има 

обратно мнение. Това ми е молбата. Да видим дали има и друго мнение. Иначе 

аз точката можеше да я изтегля и без да водя този дебат. Очевидно няма, така 

че тая точка я оттегляме. Г-н Христов, молбата ми е да се свържете с хората, с 

които комуникирате по тоя казус и да им предадете думите на общинския съвет 

и на кмета и ако има действително сериозни намерения, да ни покажат как 

това нещо е в интерес на общината, защото на нас това ни звучи като да ни 

разкопаят улиците, да ги оставят разбити и то безвъзмездно. Благодаря ви! 

Михаил Ганчев – А може ли? 

Тодор Георгиев – Да. Заповядайте, г-н Ганчев. 

Михаил Ганчев – Нали, предната точка мина, гласувана е, но може ли само да 

попитам какво означава промяна в предназначението на част от следните 

поземлени имоти, публична общинска собственост? Това са селски, горски 

пътища. /Връщане към обсъждане по т.12/ 

Трифон Панчев – Това най-вероятно са пасища и ливади. 

Михаил Ганчев – Не, не, не. 

Трифон Панчев – Г-н Христов по-добре да обясни. 

Йосиф Христов – Ами както виждате става въпрос за чл.29 ал.1, той е 

цитиран в мотивите на предложението. По-скоро се получава един правен 

казус, че за да се изгради това трасе т.е. да се допусне ПУП-а, трябва да има 

предварително съгласие за промяна предназначението. Това не означава, че 

задължително, нали, тази част от имотите, през която минава сервитута ще 

бъде …………… 

Михаил Ганчев – От път – какво ще бъде? 

Йосиф Христов – То ще си остане път. 

Трифон Панчев – А това нещо го правим защо? Защото за да прокарат трасе, 

трябва да има път. Нали правилно разбирам? 

Йосиф Христов – Промяната на предназначението на земеделски земи от 

държавния или от общинския поземлен фонд, необходими за изграждане на 

обекти на техническата инфраструктура или на други обекти от лица, на които 

продажбата или учредяването на право на строеж или сервитути върху 

държавни и общински имоти се извършва без търг или конкурс, какъвто е 
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нашият случай, защото след това ще им бъде учредено без търг и конкурс 

право, по силата на закон, може да се извърши за тяхна сметка след решение 

за предварително съгласие на министъра на земеделието, съответно на 

общинския съвет за изработване на подробен устройствен план. Т.е. идеята тук 

е, че за да бъде допуснато изработването подробен устройствен план - 

парцеларен план за трасето, е необходимо съгласието по този член от закона. 

Михаил Ганчев – Съгласието – да. Да дадем съгласие за преминаване. 

Йосиф Христов – Предварително. Предварително 

Михаил Ганчев – Да. Но тука пише промяната на предназначението, че от 

път… 

Йосиф Христов – От земеделска територия. Т.е. идеята е от земеделска 

територия в урбанизирана. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Моля! 

Михаил Ганчев – Благодаря! Ще дойда да го коментираме. 

По т.13: Учредяване право на прокарване на отклонение от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на трасе на подземна 

телекомуникационна мрежа (вх.№3-23-6/17.06.2024г) /Във вр. със Заявление 

от „А1 България“ ЕАД/ 

Общински съвет – Дряново не прие решение по материала. Материалът 

беше изтеглен от Вносителя при обсъждане на предложението в заседанието на 

Общински съвет – Дряново (на основание чл.113 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинска администрация - Дряново). 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА 

Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за 

кв.64 по регулационния план на гр. Дряново, общ. Дряново (вх.№3-04-

6-1/12.06.2024г) /Във вр. със започната процедура от Община Дряново 

за изграждане на нови паркинги/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Ще помоля отново г-н Христов да докладва. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с многобройни жалби за недостатъчни паркоместа е предприета 

инициатива и съответно е изготвено това предложение за промяна на 

регулационния план, като се образува нов УПИ X – за паркинг от кв.64. Поради 

фактът, че се засяга публична общинска собственост е необходимо вашето 

съгласие за допускане изработването на ПУП-а. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии, като 

водеща е „Устройство на територията“. Инж. Светослав Минчев, моля да 

докладва от името на двете постоянни комисии. Благодаря Ви! 

Светослав Минчев – Двете постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ” приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП” 

приема направеното предложение./ 
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Тодор Георгиев – Колеги, имате ли въпроси по тази точка? 

Трифон Панчев – Аз може би, ще кажа нещо? 

Тодор Георгиев – Заповядайте, г-н Панчев. 

Трифон Панчев – Във връзка с…от граждани ред сигнали и оплаквания, 

имотът се намира между Детската градина и ул. „Матей Преображенски“. Аз 

знам, че г-н Марев живее там наблизо и може би може той също да каже дали е 

подходящ имота за изграждане на подобно пространство. Единствените 

аргументи против това нещо, получихме от няколко граждани, които живеят в 

близка сграда, с оглед на това, че щели да им вдигат шум. Това е както 

свършват двете кооперации, между стълбищата се минава …………… зад 

гаражите и Детската градина се пада. 

Иван Марев – То сега там е трева? 

Трифон Панчев – Да. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Други въпроси, колеги? Не виждам такива, така 

че преминаваме в режим на гласуване в 14-та точка - седем гласа, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №178 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА) и на основание чл.134 

ал.1 т.2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Общински съвет - 

Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за частично изменение на 

подробен устройствен план - план за регулация (ЧИ на ПУП-ПР) за кв.64 по 

регулационния план на гр. Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП-ПР за кв.64 по 

регулационния план на гр. Дряново. 
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С предложението се предвижда заличаване на УПИ I и УПИ II от кв.64. 

Образува се нов УПИ XI от кв.64, чиито северна и източна регулационни линии 

се поставят по съществуващите сгради с идентификатори 23947.501.480.1 и 

23947.501.480.2 по КККР на гр. Дряново. Южната и западната регулационни 

линии на новообразуваният УПИ съвпадат с южната и западната регулационни 

линии на заличения УПИ I от кв.64. 

Образува се нов УПИ X - „За паркинг“ от кв.64, чийто регулационни 

линии съвпадат с имотните граници на ПИ с идентификатор 23947.501.1897 по 

КККР на гр. Дряново. Образува се нова улица с нови осови точки между 

горепосочените новообразувани УПИ. 

Образува се нов УПИ IX от кв.64 с отреждане - „За детска градина“. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА 

Покана за провеждане на извънредно неприсъствено заседание на 

Общото събрание на Асоциация по ВиК на обособената територия, 

обслужвана от „Водоснабдяване и канализация“ ООД, гр. Габрово, 

насрочено за 12 юли 2024г (вх.№06-00-105-1/18.06.2024г и вх.№06-

00-105-3/24.06.2024г) /Покана от Председателя на Асоциацията с 

изх.№АВК-01-221 от 18.06.2024г/  

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Във връзка с насрочено за 12 юли извънредно 

неприсъствено заседание на Общото събрание на Асоциацията по ВиК, сме 

направили предложение на база на предложения дневен ред да упълномощите 

представителя на Общината как да гласува. В тази връзка са направени и 

предложенията. Към проектът по т.15 има и добавена още информация във 

връзка със заседанието. При въпроси и питания сме насреща. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Становища на постоянни комисии – 

„Устройство на територията“ и ФИП, инж. Светослав Минчев, заповядайте. 

Светослав Минчев – И двете комисии приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ” приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП” 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, имате ли въпроси? С добавката към 15-та точка, 

както Вие докладвахте, г-н Панчев, и сподели. Не виждам такива. Обикновено 

мнозинство и влизаме в режим на гласуване. Които са съгласни с така 

направеното предложение, моля да гласуват: ЗА – тринадесет. Против – няма. 

Въздържали се – няма. Приема се. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №179 

На основание чл.21 ал.1 т.23 вр. с ал.2, предл. четвърто от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.198е ал.5 от Закона за 

водите във връзка с чл.5 ал.7, във връзка с чл.20 ал.3 от Правилника за 

организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация, 

Общински съвет - Дряново дава мандат на Трифон Руенов Панчев - 
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представител на Община Дряново в Асоциация по ВиК на обособената 

територия, обслужвана от „ВиК“ ООД, гр. Габрово да гласува по предварително 

обявения дневен ред на извънредното неприсъствено заседание, което ще се 

проведе на 12 юли 2024г /петък/ от 10.00 часа: 

1. По т.1 от Дневния ред: Приема препоръчителния размер на вноската 

на държавата в бюджета на асоциацията за 2025 год. да бъде 20 000 /двадесет 

хиляди/ лева - „ЗА“. 

2. По т.2 от Дневния ред: Да бъде сключено Допълнително споразумение 

№2 към Договор за стопанисване, поддържане и експлоатация на ВиК 

системите и съоръженията и предоставяне на водоснабдителни и 

канализационни услуги, от 26.04.2016г, между страните: Асоциация по ВиК 

на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация“ 

ООД гр. Габрово и оператора „Водоснабдяване и канализация“ ООД гр. Габрово 

- „ЗА“. 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА 

Покана за свикване на Общо събрание на съдружниците на „ВиК“ ООД 

Габрово, насрочено за 11 юли 2024г (вх.№27-00-64/26.06.2024г и 

вх.№27-00-64-1/27.06.2024г) /Покана на Управителя на Дружеството с 

изх.№РД02-2603/24.06.2024г/ 

Докл.: Тодор Георгиев – председател на Общински съвет – Дряново. 

Тодор Георгиев – Във връзка с получена на 26.06.2024г покана за свикване 

на общото събрание на съдружниците на „Водоснабдяване и канализация“ 

ООД, предложение от Тодор Георгиев – председател на общински съвет. Във 

връзка с гореизложеното предлагам настоящият материал, ако ми позволите да 

докладвам, тъй като не е минал през комисии, за включване в дневния ред на 

заседанието, като  проектът за решение е на основание чл.21 ал.1 т.23 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, по т.1 от 

дневния ред: Вземане на решение за сключване на допълнително 

споразумение към Договор за стопанисване, поддържане и експлоатация на 

ВиК системите и съоръженията и предоставяне на водоснабдителни и 

канализационни услуги от 26.04.2016 г, по процедура „Изграждане на ВиК 

инфраструктура за 7 ВиК оператора“ по Приоритет 1 „Води“ на Програма 

„Околна среда“ 2021-2027г с проектно предложение с работно заглавие 

„Реконструкция и модернизация на ВиК мрежи и съоръжения в област Габрово“ 

– да се гласува ЗА. 

Моля колеги, ако имате въпроси, нещо да добавите по тази точка? Нямате. Не 

виждам и не чувам. Благодаря ви! Преминаваме в режим на гласуване, 

обикновено е мнозинството – по протокола. Който е съгласен с така 

направеното предложение, моля да гласува: ЗА – тринадесет. Против – няма. 

Въздържали се – няма. Приема се. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №180 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.13 ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда 

за учредяване и упражняване правата на Община Дряново в публични 

предприятия и търговски дружества с общинско участие в капитала, Общински 

съвет - Дряново дава мандат на Ангел Данчев Ангелов - представител на 
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Община Дряново в Общото събрание на съдружниците на „ВиК“ ООД гр. 

Габрово, да гласува по точките от дневния ред на общото събрание, както 

следва: 

По т.1 от дневния ред: Вземане на решение за сключване на 

допълнително споразумение към Договора за стопанисване, поддържане и 

експлоатация на ВиК системите и съоръженията и предоставяне на 

водоснабдителни и канализационни услуги от 26.04.2016г, сключен с 

Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК“ ООД - гр. 

Габрово, относно участие на „ВиК“ ООД - гр. Габрово като бенефициент по 

процедура №BG16FFPR002-1.002 „Изграждане на ВиК инфраструктура за 7 ВиК 

оператора“ по Приоритет 1 „Води“ на Програма „Околна среда“ 2021-2027г с 

проектно предложение с работно заглавие „Реконструкция и модернизация на 

ВиК мрежи и съоръжения в област Габрово“ – ЗА. 

Заседанието беше закрито от председателя на ОбС Тодор Георгиев в 15 20 часа. 

 

 

 

 

………………………………… 

ТОДОР ГЕОРГИЕВ 

Председател 

на Общински съвет – Дряново 

 

 

 

 

…………………………………    ………………………………… 

СВЕТОСЛАВ МИНЧЕВ    ИВАН МАРЕВ 

Заместник-председател     Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo    на Общински съвет – Дряновo 

 

 

 

 

………………………………… 

НАДЕЖДА КИСЕЛКОВА-ЮМЕРОВА 

Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo 

 

 

 

Водил протокола: 

Радослава Вълкова 

Ст. експерт при ОбС-Дряново в дирекция АПИОВО 


